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Jaarverslag Medezeggenschapsraad (MR)  

De Populier  

Schooljaar 2019-2020 

 
Inleiding 
De medezeggenschapsraad (MR) is het officiële schoolorgaan voor overleg met directie 
en/of bestuur, ouders en de leerkrachten en richt zich op beleidsmatige zaken.  
De medezeggenschapsraad kan de directie adviseren bij het nemen van bepaalde besluiten, 
het zogenaamde adviesrecht. Soms kan een besluit alleen maar worden genomen als de 
medezeggenschapsraad daarmee akkoord gaat, het zogenaamde instemmingsrecht van de 
MR. Deze bevoegdheden zijn vastgelegd in de wet. De MR van De Populier komt 4-6 x per 
jaar bij elkaar. 
 
 
Samenstellig medezeggenschapsraad 
MR 
De medezeggenschapsraad bestaat uit vier leden, twee ouders en twee leerkrachten.  
De ouderleden van de medezeggenschapsraad hebben zitting voor een periode van drie jaar 
en zijn eenmaal herkiesbaar. De personeelsleden in de medezeggenschapsraad zijn even-
eens om de drie jaar aftredend en herkiesbaar. 
 
Oudergeleding: 

• Riny van der Vliet 

• Peter Dijkstra 

Personeelsgeleding: 

• Femke de Graaf 

• Marije Peenstra 

In oktober, tijdens de zakelijke ouderavond, heeft Ellen Starrenburg afscheid genomen van 
de MR. Zij heeft 4 jaar een goede bijdrage geleverd in de MR. Peter Dijkstra is de nieuwe 
vertegenwoordiger van de ouders in de MR.   
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OMR 
De scholen van de Gearhing zijn georganiseerd in onderwijsteams. De Populier zit, samen 
met De Pipegaal in Workum, De Meiboom in Warns en De Skulpe in Hindeloopen in onder-
wijsteam 2. Het onderwijsteam heeft een Onderwijsteam-MR (OMR), waarin elke school 
wordt vertegenwoordigd door één ouder en één leerkracht uit de afzonderlijke MR-en.  
De OMR vergadert vier keer per jaar over onderwerpen die het hele onderwijsteam aan-
gaan. Dit jaar heeft de OMR 2 maal vergaderd i.v.m. de Coronasituatie.  
Onderaan het verslag staat nog een korte samenvatting van punten die in de OMR bespro-
ken zijn. 
 
GMR 
Er is ook een Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad die alle scholen van Gearhing 
vertegenwoordigt, die onze MR kan adviseren en door onze MR gevraagd en ongevraagd van 
advies kan worden voorzien. Vanwege een eventuele fusie op bestuurlijk niveau tussen 
Gearhing en Odyssee, zal de samenstelling en werking van de GMR worden herzien. Er zal 
dan geen directe vertegenwoordiging zijn vanuit alle onderwijsteams, maar de rol van de 
GMR blijft ongewijzigd. 
 
Vergaderingen van MR, OMR en GMR zijn openbaar. 
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Onderwerpen MR  
 
Het afgelopen schooljaar was een zeer bijzonder jaar, dat we waarschijnlijk niet gauw zullen 
vergeten. Zo was er in januari nog de protestmars van de leerkrachten van Bolsward naar 
Sneek én moesten ouders tijdelijk de rol van leerkracht op zich nemen vanwege het thuison-
derwijs. 
 
Leerkrachten tekort/ protestmars. 
Leerkrachten van de Populier hebben begin januari een protestmars gelopen van Bolsward 
naar Sneek. Een aantal ouders stond langs de route met spandoeken en een versnapering 
voor de leerkrachten. Het lerarentekort is een wezenlijk probleem en werd/wordt ook in de 
MR besproken. 
 
Formatie 
Het afgelopen schooljaar is gewerkt in de combinaties 1-2, 3-4, 5- 6 en 7-8.  
Met ondersteuning van 1 onderwijsassistent en stagiaires. De onderwijsassistente (Gretha) 
heeft veel ondersteuning kunnen bieden in de grote groep 1-2. Ook juf Femke heeft juf Petra 
kunnen ondersteunen. 
Juf Ilse is afgelopen jaar een dag meer op school, waardoor juf Wilma tijd heeft voor de extra 
ondersteuning van leerlingen die dat nodig hebben. 
In het schooljaar 2020-2021 werken we weer met 4 groepen, met dezelfde combinaties. 
De leerkrachten zullen af en toe een ‘kantoordag’ hebben. Dan staat de leerkracht niet voor 
de klas, maar heeft overleg of is bezig met administratieve werkzaamheden.  
 
Uitbreiding van een lokaal: Maggenheim. 
Het afgelopen schooljaar is de kleutergroep van onze school erg gegroeid. Dit was natuurlijk 
heel fijn, maar bracht ook praktische problemen met zich mee.  
Het lokaal van groep 1-2, maar ook het lokaal van groep 3-4 bleken onvoldoende ruimte te 
kunnen bieden. 
De school heeft met de MR, de gemeente, het servicebureau Gearhing verschillende scena-
rio’s besproken. Uiteindelijk is er een geschikte locatie gevonden voor groep 7-8 in het multi-
functioneel centrum Maggenheim.   
Groep 3-4 is verhuisd naar het lokaal van 7-8. Het overgebleven lokaal gaat worden gebruikt 
om met (deelgroepen) kinderen te kunnen werken. 

We zijn blij met deze locatie op steenworp afstand van de Populier. Op deze manier blijven 
we een school op nagenoeg één locatie en kunnen leerlingen en leerkrachten nauw blijven 
samenwerken. 
 
IEP 
Na de invoering van de IEP eindtoets in groep 8, neemt de school in 2019-2020 ook in groep 
7 de toetsen van IEP af in plaats van de Cito-toetsen.  
In het komende schooljaar (2020-2021) worden de groepen 3 t/m 6 ook toegevoegd, zodat 
er 1 systeem op school is. 
 

Informatieavond op school 
Voor groep 1-2 was er een informatieavond en voor de groepen 3-8 gaven de kinderen een 
rondleiding in de klas. Beide momenten werden druk bezocht. 
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Wijziging onderwijstijd en vakantierooster 2019/2020 
Het blijkt elk schooljaar een uitdaging om de vakantieplanning rond te krijgen, doordat de 
onderbouw en dan voornamelijk de kleuters weinig uren maken. Er blijft vrijwel geen ruimte 
over voor studiedagen en extra vrije (mid)dagen buiten de standaard vakanties.   
Ook de twee weken meivakantie is al een paar jaar niet gelukt. 2 weken meivakantie is met 
name fijn als we een lang schooljaar/ laat zomervakantie hebben. Daarom is ervoor gekozen 
om de onderwijstijd te wijzigen. In de dagelijkse lespraktijk zal er niet veel veranderen door 
deze wijziging. De aanvangs- en eindtijden van de school blijven hetzelfde. De wijziging be-
treft een kwartier van de pauze tussen de middag. In feite werd er altijd al in deze pauze aan 
verschillende onderwijsdoelen gewerkt door de leerkrachten, maar werd deze tijd tot nu toe 
niet meegerekend in de onderwijstijd. Met deze wijziging wordt er méér onderwijstijd gerea-
liseerd en daarmee ook meer marge. Hierdoor is een meivakantie van 2 weken nu wel moge-
lijk en is er ruimte voor studiedagen voor scholing voor het team.  

 
 
Onderwijstijd groep 3: raadpleging 
Doordat de wijziging van speeltijd naar onderwijstijd nog niet genoeg uren oplevert heeft de 
school, met instemming van de MR besloten om groep 3 vanaf de kerstvakantie (schooljaar 
2020-2021) ook de vrijdagmiddag naar school te laten gaan. Zo worden er meer uren gecre-
eerd in de onderbouw. In de MR zijn meerdere opties besproken, ook zijn de punten die 
naar voren kwamen tijdens de ouderraadpleging besproken, maar groep 3 op de vrijdag naar 
school bleek de beste optie. 
 
 
Corona- thuis lesgeven 
Tijdens het thuisonderwijs hebben we ook contact gehad over hoe het thuisonderwijs ver-
liep, over de richtlijnen van het RIVM en de noodzaak ervan. 
Er werd vanuit Gearhing een enquête opgezet. De uitslag ervan wordt in schooljaar 2020-
2021 in de MR besproken. 
 
 
Parro-app 
De Parro-app hebben we in de MR verscheidende keren besproken. Het is een communica-
tiemiddel wat geregeld gebruikt wordt.   
Als de app op de telefoon van de ouders staat kan er snel informatie overgedragen worden/ 
gereageerd worden.  
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Onderwerpen OMR 

Bij de OMR vergaderingen worden onderwerpen besproken die het hele onderwijsteam 
aangaan. Hieronder vallen onder andere de financiën, vakantierooster, de formatie, de 
schoolgids en het schooljaarplan. We bespreken ook altijd even kort hoe het op alle scholen 
gaat. 
 
Het afgelopen jaar hebben we het ook gehad over het leraren tekort, eventuele fusie, thuis-
onderwijs i.v.m. corona en speeltijd=onderwijstijd. 
 
 
Leraren tekort 
Er is een protestmars geweest in januari. Het probleem blijft; er zijn te weinig leerkrachten. 
Met name invallers zijn hard nodig. Hier is nog geen oplossing voor. 
 
 
Thuisonderwijs 
Op iedere school is dit anders verlopen. Ook per gezin is  het thuisonderwijs verschillend 
ontvangen. Over het algemeen waren de scholen snel met het opzetten van digitaal onder-
wijs en waren de ouders tevreden over de manier van lesgeven. 
 
 
Parro 
Op alle scholen van het OT2 is inmiddels Parro ingevoerd. De scholen zijn hierover zeer te-
vreden. 
 
 
Fusie met stichting Odyssee 
Bovenschools is er regelmatig overleg tussen de beide Colleges van Bestuur en de Raden van 
Toezicht van beide stichtingen, maar er is nog geen concreet nieuws over de fusie met Odys-
see. 
 


